
Dec 2024. Styrelsen informerar

Skogsgruppen

Besiktningen genomförd av skogsgruppen. 

Styrelsen går igenom noteringar över vad som framkommit 

vid vårt  möte i februari.

Väggruppen

Inget att rapportera. 

Vi är tacksamma att vi sluppit snöröja ännu!

Övrigt

Samfälligheten har fått en förfrågan via ordföranden

på Yttran om möjligheten att koppla in sig och ta vatten

från vår vattenledning.

Styrelsen beslutade att det inte är görligt framför allt då anläggningen 

endast är dimensionerad för vårt område.

Nästa styrelsemöte är den 2 februari 2025


